
PROTOKÓŁ NR  12/16

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego, 

które odbyło się 18 sierpnia 2016 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16:00, zakończyło o godz. 17:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Paweł Pituch – Przewodniczący  komisji,

2. Kamila Pędziwiatr

3. Mariusz Kubiak

4. Henryk Płoński

5. Zofia Ujma

6. Stanisław Schmidt

Nieobecni usprawiedliwieni: Beata Espenschied

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca

2. Bartłomiej Nawrocki

3. Małgorzata Depczyńska

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia – zapoznanie z porządkiem obrad

2. Omówienie problemu związanego z utrzymaniem czystości w mieście.

3. Dyskusja o powstaniu spółki komunalnej, która zajęłaby się wywożeniem nieczystości stałych.

4. Sprawy różne.

Ad. 1 Posiedzenie Komisji Ładu i Porządku publicznego otworzył i przywitał przybyłych Przewodniczący Pan

Paweł Pituch. Zapoznał zebranych z porządkiem obrad, który został zaakceptowany jednogłośnie. 

Ad. 2  Przewodniczący poprosił  przybyłych na posiedzenie pracowników Urzędu Miejskiego o informacje

dotyczące wywozu odpadów stałych z punktów składowania. Według Radnych, pracownicy spółki wywożącej

odpady wykonują swoją pracę niestarannie.

Umowa ze  spółką wygasa  31.01.2017.  Sugestie  Radnych  –  Pana  Pawła  Pitucha,  Pana  Mariusza  Kubiaka

i innych, były takie aby utworzyć spółkę komunalną.

Ad. 3 Ponieważ do utworzenia spółki niezbędny jest sprzęt, Urząd Miejski musi wejść w kooperację z firmą,

która  dysponuje  samochodami  specjalistycznymi  i  innymi  niezbędnymi  urządzeniami.  Podczas  dyskusji

wspomniano o „BIM-ie”, niestety kilka miesięcy jakie zostały do wygaśnięcia umowy z „KAMĄ”, może być za

krótkim okresem na utworzenie takiej spółki.

Ad 4 W sprawach różnych Radni wrócili do sprawy związanej z postojem (parkowaniem) samochodów przy

ul. Bielarskiej. Właściciel  mieszczącego się tam warsztatu, sprowadza dużą ilość samochodów, które latami

zalegają  na terenie  gminnym, stwarza to niebezpieczeństwo chociażby pożarowe,  zimą nie może wjechać

sprzęt odśnieżający.

Sprawa jest znana od lat i nic się nie zmienia. 



Radny  P.  Paweł  Pituch  pytał  o  pracowników  społeczno-użytecznych  i  interwencyjnych.  Kierownik  P.

Nawrocki udzielił odpowiedzi, społe.-użytecznych jest zatrudnionych 10, interwencyjnych 4. Nadzór nad nimi

ma Urząd Miejski.

Społeczno-użyteczni pracują 40 godzin miesięcznie, 2x5 godz. tygodniowo.

Czy są efektywnie wykorzystani?

Radny  P.  Płoński  zwrócił  uwagę  na  wiecznie  przepełnione  pojemniki  na  śmiech  w  przejściu  między

ul. Ogrodową a  ul. 1 Maja.

Poruszył  również  sprawę  muru  oporowego  na  Jedlicy,  który  jest  podmyty  i  stwarza  niebezpieczeństwo

osunięcia się budynku.

Radna Z. Ujma prosiła o zwrócenie uwagi właścicielowi hurtowni materiałów budowlanych w Krzaczynie przy

ul. Głównej aby nie magazynował w pobliżu gruzu i innych odpadów przy drodze głównej do Karpacza.

Wszyscy  jednogłośnie  wyrazili  swoje  niezadowolenie  z  koszenia  terenów zielonych  w mieście.  Należy  się

dobrze zastanowić nad wyborem firmy na przyszły sezon.

Przewodniczący zakończył posiedzenie komisji o godz. 17:30.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Ładu i Porządku Publicznego wnioskuje do Pani Burmistrz aby Radni zostali  powiadomieni o

procesie tworzenia spółki komunalnej do utrzymania czystości w mieście.

 

Protokołowała:                                                                                                             Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                       Paweł Pituch


